



80 m²

Price 140.000€

ID: 10404



Two-storey villa for sale in the village of Triopetra

For sale is a two-storey villa with a total area of 80 sq. m., located on a plot of 1300 sq. m., from which a magnificent view of the sea and mountains opens, in the village of Triopetra in the Rethymnon region. On the ground floor there are kitchen, dining room, toilet room and exit to the veranda. On the first floor there are two bedrooms and bathroom. Each bedroom has an exit to the balcony. The house has air conditioning, heating and on the territory - terrace and parking. The villa is fully furnished. Distance to the sea - 3 km., to the city of Rethymno - 45 km., to Chania - 105 km.



Продается двухэтажная ви́лла в поселке Триопетра

Продается двухэтажная ви́лла общей площадью 80 кв. м., расположенная на участке 1300 кв. м. (13 соток), с которого открывается великолепный вид на море и горы, в поселке Триопетра области Ретимно. На первом этаже – кухня, столовая, туалетная комната и выход на веранду. На втором этаже – две спальни, ванная комната. Из каждой спальни предусмотрен выход на балкон. В доме есть кондиционеры, отопление, а на территории – терраса и парковка. Ви́лла полностью меблирована. Расстояние до моря – 3 км., до города Ретимно – 45 км., до Ханьи – 105 км.